

~~100~~

~~100~~

~~1000~~

~~1000~~

~~100~~

W W W W W

~~1000~~

~~1000~~

~~100~~

United Nations | United Nations Environment

HEADQUARTERS - SPEECH NEW YORK, NY 10017

TEL.: 1-(212) 963-1234, FAX: 1-(212) 123-9037

REFERENCE: CLCS 18 2009 LOS Add 14C opt

United Nations Convention

Monteiro - 100% RECYCLED PAPER

Receipt of the amendments to the submission made by
the Republic of Yemen

The Secretary-General of the United Nations

On 20 March 2009, I informed the Secretary-General of the Convention, information on the limits of the continental shelf, in accordance with Article 76, paragraph 7, of the Convention, informed him on the limits of the continental shelf beyond 200 nautical miles from the baselines from which the breadth of the territorial sea is measured in respect of the South East of Sierra Island.

On 1 July 2006, the Minister of Transport submitted to the Canadian Council of Ministers of Transportation a proposal to amend the Navigation Protection Act to extend the boundaries of the Canadian Exclusive Economic Zone by 200 nautical miles beyond the 12 nautical miles from the baseline from which the territorial sea is measured in respect of Canada's continental shelf.

On the same day, the executive summary of the detailed information was posted on the website of the Division for Ocean Affairs and the Law of the Sea, United Nations Department of Economic and Social Affairs, at www.un.org/Depts/oceans/shortsummaries.htm. Subsequently, the Foreign Minister of the Republic of Yemen presented that information to the Commission on 22 April 2008.

The present communication is intended to notify Member States of the United Nations, as well as State Parties to the Convention, of the following submission as attending to Article 11(1) of the Convention, which contains the points contained in the summary available at the website of the Mission.

Upon completion of the consideration of the submission, the Commission shall make recommendations pursuant to Article 36 of the Convention.

United Nations

HEADQUARTERS - CHIEF NEW YORK, N.Y., U.S.A.

TELE. 112121 403-124-1111 12121 93.5 487970

REFERENCE: CLCS.10.2009.LOS.Add.1 (Notification plateau continental) - Le 16 septembre 2010

Convention des Nations Unies sur les limites du plateau continental

Mémoire de la République du Yémen

Réception des amendements à la demande présentée par
la République du Yémen
à la Commission des limites du plateau continental

Le Secrétaire général fait savoir aux parties de la Convention que ce qui suit:

Le 20 mars 2009, la République du Yémen a communiqué à la Commission des limites du plateau continental, conformément à l'annexe 1 de l'article 7 de la Convention, une demande qui comprend des informations sur les limites extérieures proposées pour le plateau continental au-delà de 200 milles marins. L'angle de base proposé pour ces limites est mesurée la largeur de la mer territoriale, concernant le sud-est de l'île de Socotra.

Le 15 juillet 2010, la République du Yémen a communiqué à la Commission des limites du plateau continental des informations améliorées sur ces limites extérieures proposées pour le plateau continental au-delà de 200 milles marins. L'angle de base proposé pour ces limites est la largeur de la mer territoriale, concernant le sud-est de l'île de Socotra.

Le même jour, le résumé de cette information a été déposé à la Division des affaires maritimes de la Division des affaires maritimes et continentales de la mer Rouge au Bureau des affaires maritimes à l'adresse: www.un.org/Depts/los/curriculum/2010/07/11/16.html. La République du Yémen a également fourni l'information à la Commission.

La présente communication est transmise aux autres parties de la Convention des Nations Unies, également à l'Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture, et au Bureau des affaires maritimes et continentales de la mer Rouge. Le résumé de la demande telle qu'aujourd'hui établie, ainsi que les cartes et les documents techniques géographiques de la demande sont annexés, de l'autre côté de cette page.

Une fois l'examen de la demande communiquée à la Commission, celle-ci peut faire des recommandations en conformité avec l'article 76 de la Convention.

✓